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Protokół Nr: XIII/2020 

 

Nazwa sesji:  XIII sesja zwyczajna Rady Gminy Wielkie Oczy 

Data sesji:  24.09.2020 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:30 

Godzina zakończenia:  10:33 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

 

1. Antoni Mach 

2. Janusz Sopel 

3. Ryszard Osowski 

4. Zenon Kociołek 

5. Piotr Jacyk 

6. Bogusława Lichacz 

7. Stanisław Mątkowski 

8. Maria Preweda 

9. Waldemar Sęga 

10. Franciszek Bajan 

11. Ryszard Pietrucha 

12. Wiesław Kuterbach 

13. Józef Litwiński 

14. Krzysztof Gujda 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Z. Kociołek stwierdził, że obrady są prawomocne, na 15 radnych 

obecnych było 14. 

 

2. Wniosek formalny o zmianę porządku obrad. 

Pan radny Piotr Jacyk powiedział, że wczoraj odbyło się posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów i zapadła decyzja o zdjęciu z porządku obrad punktu 

10 i 11. Pan radny poprosił o uwzględnienie wniosku formalnego i stanowiska Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów. Przystąpiono do głosowania. Wszyscy radni byli za 

zmianą porządku obrad. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przystąpiono do przyjęcia porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok. 

Pan radny Piotr Jacyk zapytał czy budynki w których nastąpiła awaria wskutek przepięcia były 

ubezpieczone. Pani Skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że budynki są ubezpieczone i że został 

zgłoszony wniosek do naszej firmy brokerskiej, która ubezpiecza cały nasz majątek oraz została 

wysłana ekspertyza osoby, która posiada takie uprawnienia i jesteśmy w trakcie procedury 

odszkodowawczej. Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok byli wszyscy radni.  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Przewodniczący Pan Z. Kociołek przekazał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Przystąpiono do głosowania. Jestem za było 14 radnych. Uchwała wchodzi w życie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr V/65/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący przekazał głos Kierownikowi Referatu Inwestycji, Zamówień Publicznych, 

Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Panu M. Janeczko, który przedstawił projekt 
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uchwały zmieniającej Uchwałę Nr V/65/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. Pytań nie było. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/91/2019 w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów. 

Pan przewodniczący przekazał głos Panu kierownikowi M. Janeczko, który przedstawił projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/91/2019 w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania odpadów. Pan radny P. Jacyk powiedział, że trzeba 

przeprowadzić w naszej gminie oznakowanie worków na odpady lub znaleźć sposób 

weryfikowania, gdyż mamy dużo odpadów podrzuconych. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że jeśli chodzi o odpady segregowane, to posługujemy się workami, które są 

logowane przez wykonawcę usługi, natomiast jeśli chodzi o odpady zmieszane, to trzeba byłoby 

ująć w przetargu by te worki też dostarczał wykonawca, jednak na pewno zwiększyłoby to sporo 

koszty. Pan przewodniczący Z. Kociołek zapytał czy w związku z tym, że odpady segregowane 

mają być częściej odbierane Urząd Gminy liczy się z tym, że koszty mogą wzrosnąć. Pan kierownik 

odpowiedział, że jeżeli odpady segregowane będą częściej zabierane to być może zmaleje ilość 

odpadów zmieszanych, a co za tym idzie koszty mogą się zrównoważyć. Nawet jeżeli będzie 

wzrost, to niewielki, kilkuprocentowy. Pan radny S. Mątkowski zapytał czy opony rolnicze są 

zaliczane od odpadów wielkogabarytowych. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że nie oraz 

że rolnicy powinni takie opony utylizować na własny koszt. Pan Przewodniczący Z. Kociołek 

zapytał jak na dzień dzisiejszy wygląda stan odpadów i czy zmieścimy się w kwocie, która została 
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uchwalona. Pan Kierownik M. Janeczko odpowiedział, że z naszych analiz wynika, że na koniec 

sierpnia jeżeli chodzi o wpłaty za odpady i wydatki z tym związane, to mamy nadwyżkę 

w granicach 30-40 tysięcy. Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

Piotr Jacyk 

Stanisław Mątkowski 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/90/2019 w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

Pan przewodniczący oddał głos Panu kierownikowi M. Janeczko, który przedstawił projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/90/2019 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wielkie Oczy. Pan radny P. Jacyk zapytał kiedy zostanie 

utworzony PSZOK. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że chcemy przeprowadzić 

wyznaczenie miejsca na PSZOK na terenie gminy i przygotować dokumentację na przyszły rok, 

która jest niezbędna by PSZOK zaczął funkcjonować. Więcej pytań nie było. Wszyscy radni byli za 

podjęciem uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

Pan przewodniczący przekazał głos Panu kierownikowi, który przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek zapytał czy to są działki do hektara. Pan kierownik M. Janeczko 

odpowiedział, że są to działki do hektara, które dotychczas były dzierżawione. Pan radny 

W. Kuterbach zapytał czy dzierżawcami są nasi mieszkańcy. Pan kierownik odparł, że tak. Więcej 

pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała wchodzi w życie jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Wielkie Oczy, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Wielkie Oczy, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Panu kierownikowi M. Janeczko, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Wielkie 

Oczy, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Wielkie Oczy, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Przystąpiono 

do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego (wprowadzenie lokalnej tarczy antykryzysowej). 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Panu Januszowi Soplowi, który przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

w interesie publicznym w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego (wprowadzenie lokalnej 
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tarczy antykryzysowej). Przystąpiono do głosowania. Wszyscy radni głosowali za podjęciem 

uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

13. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przekazał głos Wójtowi Gminy Wielkie Oczy Panu Albertowi 

Hawrylakowi, który poinformował, że wydane zarządzenia są dostępne na stronie internetowej 

BIP Wielkie Oczy oraz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami: 

 Uczestniczyłem w spotkaniu z ministrem cyfryzacji Adamem Andruszkiewiczem gdzie 

rozmawialiśmy o szkodliwości sieci 5G oraz budowy internetu szerokopasmowego na terenie 

naszego powiatu. 

 Uczestniczyłem w komisjach Rady Gminy. 

 Uczestniczyłem w spotkaniu na temat mostu w Budzyniu. 

 W dniu 23 sierpnia w Majdanie Lipowieckim odbyły się Dożynki Gminne oraz konkurs 

wieńców, pragnę podziękować sołtysowi, mieszkańcom i artystom za przygotowanie oraz 

radym i wszystkim uczestnikom za obecność. 

 Uczestniczyłem w spotkaniach z dyrektorami szkół i dyrektorem GZEAS, gdzie poruszany był 

temat audytu. 

 Uczestniczyłem w zebraniach sołeckich nt. przeznaczenia funduszy sołeckich na 2021 rok. 

 Odbyło się spotkanie z firmą Ecler nt. odpadów komunalnych. 

 Otrzymaliśmy dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych na budowę dróg na ul. 

Leśnej i w Skolinie na łączną kwotę 169 tys. złotych, w związku z tym zostały przygotowane 

przetargi, które chcemy zrealizować jeszcze w tym roku. 

 Obecnie trwają prace przy: remoncie Cerkwii w Wielkich Oczach, Cmentarzu Wojennym 

w Łukawcu, przy wodociągach, zbiorniku rekreacyjnym, mieszkaniach nad Ośrodkiem 

Zdrowia w Wielkich Oczach, drogach gruntówkach oraz zadaniach sołeckich.  
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 Otrzymaliśmy 500 tys. złotych z Funduszu Inicjatyw Lokalnych, pieniądze te planuje się 

przeznaczyć na remont mostu na rzece Szkło oraz na wkład własny do budowy i modernizacji 

wodociągów w Gminie Wielkie Oczy. 

 W Urzędzie Gminy ponad 2 miesiące trwała Kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

podczas której prowadzono kontrole gospodarki finansowej (w tym realizacja zobowiązań 

podatkowych) i zamówień publicznych przeprowadzanych na podstawie kryterium zgodności 

z prawem oraz zgodności dokumentacji ze stanem faktycznym. Natomiast w zakresie zadań 

administracji rządowej wykonywanych przez jednostki samorządu terytorialnego na 

podstawie ustaw lub zawartych porozumień kontrola prowadzona była z uwzględnieniem 

kryterium celowości, rzetelności i gospodarności. Kontroli RIO podlegały również inne 

podmioty, w zakresie wykorzystania dotacji uzyskanych z budżetu gminy. Pytań nie było. 

Na zakończenie Pan Wójt złożył podziękowania dla Pań z Kół Gospodyń Wiejskich z Łukawca 

i Kobylnicy Wołoskiej za przygotowanie przekąsek dla uczestników Rajdu Granicami Gminy 

Wielkie Oczy oraz organizatorom i wszystkim, którzy uczestniczyli w rajdzie. 

 

 

 

14. Wnioski i interpelacje radnych. 

Pan radny Ryszard Osowski powiedział, że przydałoby się sprawdzić stan pojazdów, które 

przewożą dzieci do szkół. Tabor, który świadczy nas usługę musi być w pełni sprawny, czysty, 

a bezpieczeństwo dzieci trzeba potraktować jako priorytet. Pan radny P. Jacyk powiedział 

powołując się na statut Urzędu Gminy, że odpowiedzi na zapytania radnych powinny być 

udzielane na sesji w formie ustnej, a nie jak to ma miejsce w formie pisemnej w ciągu 2 tygodni 

od złożenia zapytania. Pan radny P. Jacyk przedstawił także wniosek Sołectwa Kobylnica Wołoska 

z prośba o uwzględnienie inwestycji w projekcie budżetu. Pan radny P. Jacyk zapytał czy został 

złożony wniosek na dofinansowanie w wys. 65% Zarządu Województwa Podkarpackiego na 

realizację działania 3.3.1. Pan Wójt A. Hawrylak odnosząc się do pytań Pana radnego 

odpowiedział, że odpowiadając na pisemne zapytania również pisemnie jest możliwość 

przedstawienia odpowiedzi zainteresowanym mieszkańcom. Odnośnie złożonego wniosku Pan 

Wójt odparł, że musi jeszcze sprawdzić o jaki dokładnie wniosek chodzi, natomiast odnośnie 

Funduszu Inicjatyw Lokalnych otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 500 tysięcy. Pan radny 

F. Bajan powiedział, że geofizyka zaczyna powoli kończyć swoje prace na terenie naszej gminy, 

trzeba byłoby sprawdzić stan dróg i oszacować szkody jakie zostały przez nich wyrządzone. Pan 

Wójt A. Hawrylak odnosząc się do sugestii Pana radnego F. Bajana odpowiedział, że jest to 

słuszna uwaga i trzeba ich przypilnować, bo dużo dróg zostało przez nich zniszczonych.  

 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

Zenon Kociołek 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

15. Zakończenie obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:33. 

 

 

 
Protokołowała: Małgorzata Horbacz 


